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Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

  

Närvarande 

Ledamöter: 

Hanna Gerdes (L)    Vice ordförande 

Johan Nilsson (M)    

Micke Seid (MP) 

       

Ersättare:    

Inga Näslund (S)  Tjänstgörande   

Michael Svensson (MP) Tjänstgörande 

Kristina Lutz (M)   

 

Ordförande Salar Rashid (S) och Juliana Gristelli (V) var 

förhindrade.  

 

Tjänstemän: 

Stadsarkivarie Lennart Ploom och Johan Bergkvist.  

 

§ 1  Val av justerare 
Hanna Gerdes och Micke Seid utsågs att justera 

dagens protokoll. 

Ärenden till kulturnämnden 8 december 

 

§ 2  Verksamhetsplan 2016 Stadsarkivet 

dnr 1.2-16544/2015 

Ärendet föredrogs  

  Det förelåg två förslag till beslut:  

   

 Förvaltningens förslag till beslut: 

att godkänna Stadsarkivets förslag till 

verksamhetsplan för år 2016 och överlämna 

rapporten till kommunstyrelsen, samt 
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att hos kommunstyrelsen begära godkännande av 

omslutningsförändringar om 42,3 mnkr. 

 

 Johan Nilsson m.fl. (M) förslag till beslut:  

att delvis godkänna förvaltningens förslag till 

beslut  

att i övrigt hänvisa till sina respektive 

budgetreservationer för kulturnämnden 

 

samt att därutöver anföra: 

 

”Öppen och tillgänglig information är en 

grundläggande faktor för en välfungerande liberal 

demokrati. Sådan information behöver inte bara 

vara offentlig: den måste också vara strukturerad 

och bevarad. Öppenheten som den manifesteras i 

offentlighetsprincipen förverkligas i praktiken inte 

minst genom de offentliga arkiven som möjliggör 

granskning och samtidigt dokumenterar för vår 

gemensamma historia. 

 

Vi har länge drivit på att Stadsarkivet ska bli mer 

publikt och tillgänglig för fler stockholmare. Även 

om verksamheten når allt fler så är det angeläget 

att fortsätta arbetet med att underlätta för 

användarna att få tillgång till informationen i 

arkiven. Genom det skapas förutsättningarna för 

att offentlighetsprincipen ska upprätthållas.  

 

Det är därmed också angeläget att stadsarkivet 

forsätter arbeta med att locka fler skolor och andra 

grupper till att komma och besöka verksamheterna 

för att tidigt informera om vilka resurser som finns 

samt styrkorna med landets offentlighetsprinciper. 

Men det är också angeläget att fortsätta 

digitaliseringen av stadsarkivets handlingar i syfte 

att göra informationen än mer tillgänglig.  

 

Stadsarkivet har en viktig roll som kunskapsbas 

om Stockholms historia för både stockholmare i 

allmänhet och forskare. Tillgång till 

arkivinformation ger dagens och morgondagens 

stockholmare insyn i de offentliga 

beslutsprocesserna och möjlighet till både 

forskning och andra perspektiv kring Stockholms 
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historia. Verksamheten är därför central utifrån vår 

syn på demokrati.”   

Arkivutskottet föreslår kulturnämnden besluta 

enligt förvaltningens förslag. 

 

Johan Nilsson m.fl. (M) reserverar sig med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

§ 3 Remissvar om Ökat ansvar till 

servicenämnden för centrala 

upphandlingar 
  SSA dnr 1.6-16535/2015 

 Arkivutskottet föreslår kulturnämnden besluta: 

 Att som svar på remissen åberopa och överlämna 

detta utlåtande 

 

§ 4 Remissvar om Program för upphandling 

och inköp samt klausul om 

antidiskriminering och meddelarfrihet 

  SSA dnr 1.6-16536/2015 

 

  Det förelåg två förslag till beslut:  

   

  Förvaltningens förslag till beslut: 

att som svar på remissen åberopa och överlämna 

detta utlåtande 

 

  Johan Nilsson m.fl. (M) förslag till beslut:  

  att avslå förvaltningens förslag till beslut 

 

samt att därutöver anföra: 

”Kommunstyrelsen har i budget för 2015 fått i 

uppdrag att ta fram ett nytt program för 

upphandling och inköp för Stockholms stad samt 

att revidera tidigare beslutad policy om 

konkurrens och valfrihet. 

 

Vi delar uppfattningen att det är viktigt att 

motverka fusk och svartjobb samt att säkerställa 

goda arbetsvillkor för de leverantörer av varor och 

tjänster som staden anlitar, antingen direkt eller 

genom upphandlade företag. Seriösa aktörer, 

rättssäkra arbetsförhållanden och konkurrens på 

lika villkor ska prägla alla stadens upphandlingar.  

 


